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Hi,

Nog even terugkomend op mijn punt van hoe we communiceren over hoe de stukkenstroom er de komende periode uit zal zien.

Mijn vraag van dinsdag komt voort uit twee zaken.

1. Ik krijg af en toe vanuit beleid de vraag: “Ik heb de afgelopen maanden een aantal grote stukken de lijn in gedaan, maar

er staan ook inmiddels best wat stukken on hold omdat deze niet binnen het kader vallen. Moet ik dit kader nog steeds

aanhouden?”

2. Daarnaast wordt ik regelmatig bevraagd over een eventuele stand van zaken brief moties en toezeggingen. Maar zolang
directies niet weten welke brieven ze de komende maanden kunnen sturen, is het dus ook niet duidelijk voor welke

toezeggingen een stand van zaken moet worden opgenomen en wat dit dan zal zijn.

Mijn vraag is dus vooral niet, welke programma’s en wetgeving gaan deze kabinetsperiode naar de Kamer, maar juist: Kunnen

we aan de EEE <= we niet horen omdat ze zich nog aan onze richtlijnen houden iets laten weten.

Bijvoorbeeld:
We houden nog steeds zo veel mogelijk vast aan de vastgestelde richtlijnen waarbij de vastgestelde prioriteiten natuurlijk binnen

dit kader valt. En daarnaast kan op directie of MT niveau worden gekeken wat verder de lijn in moet en wat niet.

Hopelijk helpt dit mailtje om de discussie straks iets doelgerichter te laten lopen. ;)

Groet,
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Tav punt BR en in BR-verband bespreken van punten: inmiddels zijn een aantal mensen op de lijn gekomen voor de schema’s

die ik voor EE maak tav trajecten die lopen op corona en wanneer hij dan wat ontvangt (zijn korte termijn schemaatjes,
uitgewerkt per twee weken). Dat is ook het overzicht waar hieronder naar wordt gezocht. Ik zal even met delen hoe die

handig gedeeld kan worden!
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- Wil graag weten wie naar het uitje wel of niet gaat.
- Deze week in deBEmail komt een update over het aanvragen van ICT-middelen. Als mensen nu al iets willen kunnen ze

per mail toestemming vragen aan EEE.

- Veel mondelinge vragen voorbereid.
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- Zometeen technische briefing in TK over CoronaMelder.
- Gisteren een mail naar het pand gestuurd hoe TK om gaat met parlementaire proces en ondersteuning. Als er

onduidelijkheden zijn graag laten weten aan en El.
- Voor de mondelinge vragen mail van volgende week moet nog even besproken worden hoe te communiceren of

medewerkers wel of niet mee moeten naar de TK ter ondersteuning.
- Voor volgende BPZ-bulletin graag aanleveren wanneer de tassen gaan (actie en BEEN). stuurt ook opzet

BPZ-bulletin mee, vraag wat wij missen. (actie allen).
-  Prioritering/deprioritering komt donderdag weer terug op de agenda.
- In procedure-vergadering wordt een stafbrief besproken over prioritering.

- Tassen gaan laatste tijd onregelmatiger, dat levert soms problemen op in de prioritering. Handig om goed met elkaar te

bespreken wanneer de tassen gaan zodat daarop geanticipeerd kan worden.

- Oktoberreces: even in een volgend teamoverleg bespreken wie wanneer op vakantie gaat en hoe achtervang er dan uit

ziet. Actie

BE:
- Nota over voorbereiding van begrotingsbehandeling gaat deze week mee met de schriftelijke ronde van de BR.

Belangrijkste punt is dat medewerkers zo veel als mogelijk thuis moeten werken.

EE:

- APB: volgende week woensdag, donderdag. Proces volgt nog op papier.
-  Schrifteljke voorbereiding: arbeidsmarkt is al naar AZ. Jeugdzorg is al akkoord door [ERIE], moet misschien nog naar M

VWS. Contourennota ligt nog voor bij EEE dana stuurt naar EIEN door. Donderdag worden stukken

voorgelegd aan M VWS en M MZS.

- Nog 3 punten voor de MR agenda die nog aangeleverd moeten worden: garantieregelingen, quarantainebrief, besluit

zorgtoeslag.

- Vandaag brief voor in MCC over uitzonderingsregel quarantaine, verplaatst mogelijk naar MR van vrijdag.

[5120&
- Is benaderd door team contourennota om coalitie-overleg toe te zeggen. Voorstel is haardvuursessie af te wachten.

koppelt donderdag terug (actie FEET).
- Drukke TK-agenda, verwacht prioritering.

BE
- Vervangt morgen en donderdag

BEX:
- In afstemmingsoverleg is gesproken over communicatie over prinsjesdag. Live-stream naar het pand gaat plaatsvinden.

Voor agenda van M VWS handig als het in actualiteitenstaf plaatsvindt. Persbericht wordt aangepast en vandaag weer

naar bwp gestuurd (via [EE] en woordvoering M VWS).

- Jaarplannen
- In de BR afgelopen vrijdag is besproken dat BR-leden meer grip willen krijgen op de stukken (vnl over corona). Oproep

aan BR-adviseurs om je BR-lid er op te wijzen als een stuk dat die week bijvoorbeeld in afstemmingsoverleg wordt

besproken (denk aan lessons learned, afwegingskader planbureaus, escalatieladder, etc.) ook in BR-verband kan worden

besproken. beziet nog met en of er een overzicht gemaakt kan worden (actie EEE)
- De aankomende weken stonden voortgangsgesprekken over de jaarplannen op de agenda, die zijn geannuleerd. De

voortgangsrapportages zijn vanwege omstandigheden nu niet gemaakt door directies. FEZ adviseurtBEE» korte

termijn over de PenC cyclus voor 2021.


